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استاندار فارس در شورای مرکزی زکات کشور مطرح کرد:

ضرورت توجه به موضوع زکات در برنامه هفتم توسعه
استاندار در شورای مرکزی زکات کشور با تاکید بر انجام این فریضه الهی گفت: در تدوین برنامه هفتم به گونه ای تدبیر شود تا به میزان پرداخت زکات،

دولت نیز آورده مالی داشته باشد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، محمدهادی ایمانیه عصر پنج شنبه ۱۵ دی ماه، در چهل و چهارمین جلسه شورای مرکزی زکات که در شیراز
برگزار شد، ضمن خوش آمد گویی به اعضای شورای مرکزی زکات کشور، گفت: با توجه به اینکه در آستانه تدوین برنامه هفتم توسعه جمهوری اسلامی
ایران توسط هیات محترم وزیران و ارسال آن به مجلس شورای اسلامی جهت تصویب قرار داریم، پیشنهاد می شود کمیته ای ویژه، به همین منظور در

این شورا تشکیل شود.
استاندار فارس افزود: کمیته مذکور، مسائل مربوط به زکات را بررسی نموده و جهت لحاظ شدن در برنامه هفتم به دولت ارسال نماید.

قائم مقام شورای زکات استان فارس، اشاره ای به سابقه خیرین در این زمینه داشت و اظهار کرد: در سنوات گذشته مجلس شورای اسلامی قانونی
تصویب کرد تا در صورتی که خیرین سلامت توانستند مبلغی را در این حوزه وارد کنند به همان میزان نیز دولت موظف است برای همان مورد آورده

مالی داشته باشد.
وی تاکید کرد: پیشنهاد می کنیم بندی در برنامه هفتم لحاظ شود تا به هر میزان که آوردهی زکات باشد، دولت به همان میزان و یا بیشتر از آن، اعتباری

برای آن منطقه در نظر بگیرد و در همان مکان هزینه شود.
نماینده عالی دولت در فارس افزود: انجام این مُهِم، علاوه بر ایجاد انگیزه در پرداخت زکات، به عمران و توسعه منطقه نیز منجر خواهد شد.


